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رییس کمیسیون عمران و حمل و نقل شورای اسلامی شهر کرج؛
 شهرداری کرج ۱۰۰ میلیارد ریال 

برای بهسازی مدارس دولتی اختصاص داد
رییس کمیســیون عمــران و حمل و نقل 
شورای اســلامی شــهر کرج اعلام کرد: 
مدیریت شهری مبلغ ۱۰۰ میلیارد ریال برای 
بهسازی و روکش آسفالت محوطه و بهسازی 
سرویس بهداشتی مدارس دولتی این شهر 

اختصاص داد.
علیرضا رحیمی اظهار کرد: پرداخت این اعتبار در قالب 
طرح نهضت آسفالت به ایستگاه مدارس شهر کرج رسیده 

و قرار است تا پایان سال جاری مدارس دولتی شهر کرج بهسازی و روکش آسفالت شوند.وی 
این اقدام را در قالب تفاهم نامه سه جانبه بین مدیریت شهری کرج، اداره کل نوسازی مدارس 
و اداره کل آموزش و پرورش استان البرز در زمینه تولید و توزیع آسفالت در مدارس شهر کرج 
دانســت و افزود: در این زمینه لایحه ای به کمیسیون عمران و حمل و نقل شورای اسلامی 

شهر کرج ارسال شد.
رییس کمیسیون عمران و حمل و نقل شورای اسلامی شهر کرج اظهار داشت: براین اساس 
با همکاری اداره کل نوسازی مدارس البرز و شهرداری کرج آسفالت مورد نیاز محوطه مدارس 

تامین می شود.
رحیمی گفت: امسال در برنامه شورای ششم کرج هر منطقه شهرداری مبلغ ۱۰میلیارد ریال 
و در مجموع مناطق دهگانه ۱۰۰میلیارد ریال، تحت عنوان احداث، بازسازی، بهسازی و تجهیز 
نمازخانه و سرویس بهداشتی عمومی مدارس شهر کرج در ردیف بودجه پیش بینی شده است 
که از ردیف های مذکور تخصیص ۵۰میلیارد ریال برای آسفالت محوطه مدارس دولتی شهر 

کرج اختصاص داده شد.

سرپرست منطقه ۵ شهرداری کرج خبر داد؛
رصد شبانه روزی ساخت و سازهای منطقه ۵ 

شهرداری کرج
سرپرست منطقه ۵ شهرداری کرج از رصد شبانه روزی ساخت و سازهای 
این منطقه خبر داد و گفت: با هرگونه ساخت و ساز غیرمجاز، تغییر کاربری و 

دیوارکشی غیرقانونی به شدت برخورد می شود.
حسین عطایی، سرپرست منطقه ۵ شهرداری کرج با بیان اینکه با هرگونه ساخت وساز غیرمجاز، 
تغییر کاربری و دیوارکشی غیرقانونی به شدت برخورد می شود، تاکید کرد: گشت های این اداره به 
صورت شبانه روزی تمام ساخت وسازهای منطقه را رصد کرده و با همکاری لازم با دستگاه های 

قضایی و انتظامی از اقدامات غیرمجاز جلوگیری می کنند.
وی ادامه داد: در این راستا و طی یک ماه گذشته، ۳۰ مورد جمع آوری لوازم و ادوات ساخت 
وســاز املاک دارای تخلفات ســاختمانی، دو مورد تغییر کاربری غیرمجاز تجاری، دو مورد 
دیوارکشی غیرمجاز و هشت مورد بناهای غیرمجاز در سطح منطقه به طور کامل رفع اثر و از 

ادامه فعالیت آن ها جلوگیری شده است.
سرپرست منطقه ۵ شهرداری کرج توصیه کرد: شهروندان جهت احداث بنا، از شهرداری پروانه 
لازم را اخذ و به منظور دریافت عدم خلافی و پایان کار صرفا بر اساس پروانه ساختمانی احداث 
بنا را آغاز کنند و از احداث هر گونه بنای اضافه که متقاضیان را با شرایط دشواری روبرو می کند، 

خودداری کنند.
عطایی تاکید کرد: همشهریان همچنین قبل از انجام هرگونه معامله و خرید زمین و ساختمان 
ضمن مراجعه به شهرداری از نوع کاربری زمین و عدم تخلف ساختمان مورد نظر مطمئن شوند 
زیرا در اجرای قانون و مقررات شهرداری ها، ساختمان هایی که پرونده تخلف آنان به کمیسیون 
ماده صد ارجاع داده می شوند تا تعیین تکلیف آرا و تسویه حساب با شهرداری هیچ گونه خدمات 
 و مجوزی جهت واگذاری انشــعابات و یا نقل و انتقال و گواهی عدم تخلف دریافت نخواهد 

کرد.

 رونق گردشگری در البرز با پیاده راه سازی 
و احیای بافت تاریخی مصباح 

مدیــر کل میراث فرهنگی، گردشــگری و 
صنایع دستی البرز یکی از مهمترین اقداماتی 
که برای توسعه گردشگری در کرج و البرز 
پیگیری می شود را احیای محله مصباح کرج 
عنوان کرد و گفت: پیاده راه سازی و احیای 
محور تاریخی مصباح را باعث احیای هویت 
تاریخی و رونق گردشگری در کرج می شود. 

فریــدون محمدی اظهار کرد: یکــی از قدیمی ترین 
محله های شــهر کرج، مصباح است که بافت تاریخی را در خود جای داده است. این ظرفیت 
گردشــگری تاریخی کرج از امامزاده حسن تا حمام مصباح، کاروانسرای شاه عباسی، مسجد 
اعظم، دانشکده کشاورزی، کاخ سلیمانیه، قلعه صمصام و پل تاریخی خاتون و رودخانه کرج 

را در برمی گیرد. 
مدیرکل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی البرز با اشاره به اینکه احیای این محور 
تاریخی بســیار مهم است، گفت: تاکنون جلسات فنی در شهرداری کرج و استانداری برگزار 
 شده اســت. مجری این طرح شــهرداری و میراث فرهنگی نیز حامی و پشتیبان این طرح

 است. 
محمدی افزود: آنچه مد نظر ما است اینکه احیای این محله بر پایه پیاده  راه سازی و سنگفرش 
خیابان ها بر اساس همان مواداولیه دوران صفوی یا قاجاریه باشد. همچنین انتقال تاکسی ها از 

کنار کاروانسرای شاه عباسی مد نظر است که مورد موافقت شورای ترافیک قرار گرفته است.
او با بیان اینکه با پیاده راه سازی، تردد خودرو در این منطقه متوقف می شود و کاربری این منطقه 
کاملا به گردشگری تبدیل می شود، اظهار کرد: پس از این اقدامات و در صورت پذیرش شورای 
فنی میراث فرهنگی، حیاط کاروانسرای شاه عباسی را برمی داریم زیرا این حیاط قدیمی نیست و بر 

اساس روش کاروانسرایی ساخته نشده است و کاروانسرا رامحصور کرده است. 
به گفته مدیرکل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی البرز فاز اول این پیاده راه گردشگری 
از خیابان امامزاده حسن تا کاروانسرای شاه عباسی و فاز دوم آن کاروانسرا تا حمام مصباح را در 
برمی گیرد؛ به این ترتیب تمام محورهای بین کاروانسرای شاه عباسی، حمام مصباح و دانشکده 
کشاورزی و امامزاده حسن سنگفرش می شود. محمدی با اشاره به اینکه سه مسیر جایگزین 
برای تردد خودروها در نظر گرفته شده، گفت: موضوع ترافیک هم در شورا و شهرداری بررسی 
شــده است و شورا، شهرداری و استانداری عزم خود را برای اجرای طرح جزم کرده است. او با 
بیان اینکه این اقدام موجب احیای هویت تاریخی کرج می شود، اظهار کرد: معتقدم احیای هویت 
کرج با محله مصباح از هزاران پروژه ساختمان سازی و پل سازی مهمتر است. به این ترتیب 
هویت فرهنگی و تاریخی به شهر داده می شود که بسیار ارزشمند است و از لحاظ اقتصادی برای 
شهرداری و شهروندان درآمد بسیار بالایی دارد. محمدی افزود: موضوع بعدی اینکه اجرای این 
طرح از لحاظ گردشگری در البرز بسیار اهمیت دارد و گردشگرانی که به البرز می آیند می توانند روز 
خود را در این پیاده راه بگذرانند. به موازات ساخت این پیاده راه، بازارهای مختلفی در این منطقه 

راه اندازی می شود که بیش از هر جایی برای گردشگری استان موثر است.

 تولید پنل های خورشیدی
 با تکنولوژی جدید در اردبیل

 اســتاندار اردبیل گفت: ۲ کارخانه تولید پنل های خورشــیدی در اردبیل با 
تکنولوژی مدرن اقدام به تولید این محصول و عرضه آن به بازار می کنند.

سید حامد عاملی در حاشیه جلسه ستاد تسهیل و رفع موانع تولید در اردبیل به خبرنگار بازار گفت: 
کارخانه تولید پنل های خورشیدی در اردبیل با تولید متنوع محصولات در این بخش، سعی دارند 
تا به توسعه تولید برق از خورشید کمک کرده و به نوعی مشکلات و دغدغه ها را در حوزه تولید 
و مصرف برق به حداقل برسانند.وی استقبال مردم را برای سرمایه گذاری در این حوزه یادآور شد 
و تصریح کرد: شرکت های سازنده پنل های خورشیدی با کمترین قیمت و بیشترین بازدهی با 
بهره گیری از تکنولوژی های جدید سعی دارند تا به توسعه فرهنگ استفاده از پنل های خورشیدی 

به جای توسعه نیروگاه فسیلی کمک کنند.
استاندار اردبیل به تنوع تولید محصولات در شهرک صنعتی شماره ۲ اردبیل اشاره کرد و گفت: 
راه اندازی کارخانه های تولید و بسته بندی قطعات خودرویی نیز در اردبیل با برند مشخص به ۲ 
صنعت خودروسازی ایران کمک می کند تا بخش عظیمی از قطعات مورد نیاز در استان اردبیل 
تولید و به این واحدها ارسال شود.عاملی راه اندازی کارخانه اسباب بازی در اردبیل را تضمین کننده 
نیاز داخلی و کاهش واردات عنوان کرد و افزود: کشور ما در حوزه محصولات اسباب بازی جز 
کشــورهای واردکننده است و ما برای خودکفایی در این بخش به سرمایه گذاری های بخش 
خصوصی با سودآوری بالا در این حوزه نیازمند هستیم.وی عمده مشکلات واحدهای تولیدی 
و صنعتی را در استان اردبیل تأمین منابع مالی و همچنین موانع ایجاد شده دستگاه های اجرایی 
برشمرد و اضافه کرد: برای حل این مشکلات در جلسات ستاد تسهیل سعی بر این است تا موانع 
و بروکراسی اداری و بانکی برطرف شده و بستر مناسب تولید مهیا شود.عاملی در بخش دیگری 
از سخنان خود خاطرنشان کرد: در سال »تولید، دانش بنیان و اشتغال آفرینی« سعی ما بر این 
است تا با تقویت و حمایت از سرمایه گذاران و کارآفرینان و تسهیل گری در حوزه های مختلف 

بتوانیم یاریگر آنها باشیم.

اخبار کوتاه 

مدیرکل بهزیستی استان البرز:

کمتر از ۱۰ درصد معابر شهری برای تردد افراد دارای معلولیت مناسب سازی شده اند
بهزیستی اســتان البرز گفت: علیرغم مناسب 
سازی های فیزیکی و معابر و اماکن مختلف در 
استان البرز اما همچنان کمتر از ۱۰ درصد از معابر 
ما برای تردد افراد دارای معلولیت مناسب سازی 

شده اند.
 وجیهه محمدی فلاح، مدیرکل بهزیستی استان البرز در 
آیین رونمایی از پوســتر ششمین جشنواره منطقه ای تئاتر 
افراد دارای معلولیت آفتاب که در شیرخوارگاه امام علی )ع( 
کرج برگزار شد، از برگزاری این جشنواره به میزبانی البرز و 
با همکاری ادارات بهزیستی استان های تهران، قم، مرکزی، 
اصفهان، چهارمحال و بختیاری خبر داد و از همه مسئولانی 

که در این راستا، یاریگر این مجموعه بودند قدردانی کرد.
وی با تاکید بر ضرورت توجه به نیازهای خاص افراد دارای 
معلولیت به عنوان اقلیت بزرگ جامعه بیان کرد: این افراد هم 
مانند آحاد مردم از حقوقی برخوردار هستند که حق دسترسی 

و برابری فرصت ها از مهم ترین حقوق اولیه آن هاســت. 
توانمندی های بالقوه ای در بین افراد دارای معلولیت وجود 
دارد که باید هم آن ها را ببینیم و هم به دیگران نشان دهیم.

مدیرکل بهزیســتی استان البرز با اشــاره به ویژگی های 
خاص برخــی از این افراد، اذعان کرد: از ظرفیت های ویژه 
این عزیزان می توان در مسیر توسعه کشور استفاده کرد زیرا 
ما در موضوع سرمایه اجتماعی به عنوان مولود انقلاب وظایف 
خطیری بر عهده داریم که خدمت رسانی به محروم ترین 
و مستضعف ترین قشر جامعه افراد دارای معلولیت، یکی از 

مهم ترین این وظایف است.
محمدی فلاح توضیح داد: اداره کل بهزیستی استان البرز 
توفیق خدمت به جامعه هدف ۱۶۲ هزار نفری این قشر اعم 
از افراد دارای معلولیت، سالمندان، بانوان سرپرست خانوار و 
کودکان بد سرپرست و بی سرپرست در این استان را دارد و 
در حال حاضر قریب به ۳۶۰ نفر مددجوی تحت پوشش، در 

مراکز شبانه روزی وابسته به این مجموعه نگهداری می شوند.
وی با اشــاره به مشــکلات و عدم وجود زیرساخت های 
اجتماعــی کافی در البرز در رابطه با افــراد دارای معلولیت، 
مطرح کرد: صحبت های بسیاری را در این رابطه شنیده ایم 

اما بیان این موارد برای ما سنگین است و به عنوان مسئولین 
مربوطه در این زمینه باید تلاش کنیم تا با افزایش سرمایه، 
زیرساخت های لازم در راستای خدمت رسانی به جامعه هدف 

فراهم شود.
مدیرکل بهزیستی استان البرز اظهار کرد: علیرغم مناسب 
سازی های فیزیکی و معابر و اماکن مختلف در استان البرز اما 
همچنان کمتر از ۱۰ درصد از معابر ما برای تردد افراد دارای 
معلولیت مناسب سازی شده و شرایط دسترس پذیری این 
افراد به سختی فراهم می شود و به همین دلیل در کشور جزو 
ردیف های آخر در مناسب سازی فضا برای این افراد هستیم.
محمدی فلاح با اشاره به وجود حدود ۴۰ هزار پرونده در اداره 
کل بهزیستی البرز و با تاکید بر ضرورت توجه ویژه به شرایط 
جانبازان، گفت: مشکلات موجود و عدم وجود زیرساخت های 
مذکور در البرز بدیهی اســت زیرا به صورت جدی مطالبه 
نشــده اند. همچنان شاهد ساخت و ســاز ساختمان های 

مســکونی و تجاری هستیم که در قســمت ورودی آن ها 
رمپ های تردد معلولین با شــیب ۸۰ درصد فقط برای رفع 

تکلیف ساخته می شوند.
وی در پایان ضمن درخواســت از اصحاب رســانه برای 
اطلاع رسانی این جشنواره به آحاد جامعه، خاطرنشان کرد: 
امیدواریم شــرایطی فراهم شود تا در روزهای برگزاری این 
جشنواره شاهد حضور همه همشــهریان و هم استانی ها 
باشــیم زیرا حضور مردم و تماشــای هنرنمایی های این 
عزیزان می تواند برای آن ها قوت قلب و انرژی بخش باشد 
و انگیزه های بعدی را در آنان تقویت کند.گفتنی است این 
جشنواره از تاریخ ۹ لغایت ۱۲ آذر ماه در سالن سیروس صابر 
اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان البرز، سالن میلاد 
شهرداری کرج مقابل استانداری البرز و سالن شهید فهمیده 
اداره کل آموزش و پرورش استان، در بخش های صحنه ای، 

کودک و نوجوان و خیابانی برگزار می شود.

اصفهــان_ راعی: مدیرعامل شــرکت 
فولاد هرمزگان در گفــت و گو با روابط 
عمومی این شرکت گفت: از ابتدای سال 
جاری با یک برنامه ریزی هوشــمندانه، 
دقیق و حساب شده، توانستیم چهار بار 
رکورد تولید ماهیانه شــرکت را جابه جا 
کنیــم و امیدواریم در ادامه ســال این 
رکوردشکنی ها تا تحقق ظرفیت اسمی و 

حتی فراتر از آن ادامه یابد.
عطاالله معروفخانی با تبریک رکورد ۱۵۴ هزار و ۵۶۷ تنی آبان ماه شرکت فولاد 
هرمزگان به همه کارکنان و ذی نفعان شرکت، اظهار داشت: برنامه ریزی دقیق 
و هوشمندانه برای کسب این رکورد از ماه ها قبل صورت گرفته بود. قطعی های 
مکرر برق از اواسط اردیبهشت ماه تا پایان مرداد مانع بزرگی برای فولاد هرمزگان 
در تحقــق افزایش تولید بود اما با کاهش محدودیت های تامین برق در پایان 
تابستان به سرعت توانستیم به وضعیت عادی خود در امر تولید باز گردیم. به 
طوری که در شهریور ماه، مهر ماه و آبان ماه به صورت پی در پی در تولید ماهیانه 
رکوردشکنی کردیم.وی با اشاره به ظرفیت ۱۲۵ هزار تنی فولاد هرمزگان در هر 
ماه، خاطرنشان کرد: تولید بیش از میزان ظرفیت اسمی نشان می دهد کارکنان 
فولاد هرمزگان توانستند به تمام ابعاد فنی و علمی تولید فولاد با استفاده از ماشین 
ریخته گری پیوسته دست یابند و با بهره گیری از تمامی امکانات موجود، تولید بیش 

از ظرفیت اسمی ماهیانه را محقق سازند.
مدیرعامل شرکت فولاد هرمزگان تاکید کرد: گام دیگر شرکت فولاد هرمزگان 
در جهت افزایش بهره وری، افزایش ســرعت ذوب بود. این شــرکت توانست 
با افزایش میزان تخلیه و به تبع آن کاهــش مدت زمان تولید ذوب، موفق به 
افزایش ســرعت تولید تا ۱.۶ متر در هر دقیقه شود. این در حالی است که این 
سرعت ریخته گری در بین استفاده کنندگان از تکنولوژی ریخته گری پیوسته 
تختال خود رکوردی بی نظیر می باشد. وی با اشاره اینکه افزایش سرعت تولید، 
میــزان مصرف انرژی الکتریکی را نیز کاهش داده و راندمان مصرف انرژی را 
افزایش می دهد گفت: در واحد فولادسازی و ریخته گری مداوم، با کاهش مدت 
زمان تخلیه پاتیل تا ریخته گری، در کنار آن کاهش ماندگاری ذوب در کوره های 
 پاتیلی، طبعا میزان مصرف انرژی کاهش و در مقابل میزان تولید افزایش خواهد 
یافت. معروفخانی با بیان اینکه افزایش کیفیت متالیزاســیون آهن اسفنجی و 
کاهش مصارف مواد اولیه بر افزایش تولید و رکوردشکنی تاثیر شگرفی گذاشت، 
عنوان کرد: یکی از اقدامات مهم فولاد هرمزگان در تابستان، شات دان سنگین 
واحد احیا مســتقیم بود که این شرکت توانســت با انجام عملیات تعمیرات و 
نگهداری بسیاری از تجهیزات این واحد را بهینه و برای تولید مواد اولیه با کیفیت 
بالاتر آماده کند. به طوری که نخستین محصولات واحد احیا مستقیم پس از 
شات دان، متالیزاسیون ۹۳ درصد را ثبت کردند و به طور شگفت انگیزی بهبود 

کیفیت را نشان دادند. این یعنی میزان مصرف آهن 
اسفنجی به طور متوسط در هر ذوب حدود هشت 
تن کاهش یافته و برای تولید محصول نهایی مواد 
اولیه کمتری را مورد مصرف قرار گرفته است. وی 
با اشاره به اهمیت کاهش مصرف مواد اولیه در سود 
آوری و کاهش مصرف انرژی گفت: هر چه مصرف 
مواد اولیه کمتر باشد، به تبع آن انرژی مصرفی نیز 
با کاهش مواجه خواهد شد. و هر دو عامل باعث 
کاهش بهای تمام شده و افزایش میزان سودآوری 
شرکت خواهند شد. وی در ادامه تصریح کرد: از دیگر اقدامات ما نهادینه کردن 
نگرش فرایندی بود. به طوری که برنامه ریزی مبتنی بر تفکر سیستمی و کنترل 
و پایش مستمر فرایند با اولویت و ایجاد سیستم های خودکنترلی در تمامی سطوح 
تولید، استانداردسازی و متعهد بودن به انجام درست کار، تعریف شاخص های 
کلیدی و عملکرد و ارزیابی مداوم نتایج و به کارگیری اقدامات در جهت دستیابی 
به اهداف تعیین شده منجر به نتایج کمی و کیفی قابل توجهی در شرکت فولاد 
هرمزگان شده است.مدیرعامل شرکت فولاد هرمزگان، هماهنگی واحدهای 
تولیدی را دیگر عامل موفقیت فولاد هرمزگان دانست و اضافه کرد: طی دو سال 
اخیر شرکت ، هم افزایی و همراهی بسیار خوبی میان همه بخش های فولادسازی 
مانند واحد تعمیرات، واحد ریخته گری، واحد نسوز و… به وجود آمده است. به این 
موارد می توان نوآوری و خلاقیت کارشناسان شرکت به ویژه در رابطه با کاهش 
توقفات سرباره و توقفات واحد فولادسازی برای تعمیرات را افزود. با انجام کار 
تیمی، توقفات واحد فولادسازی نسبت به گذشته کاهش چشمگیری داشت. در 
کنار آن تلاش شد رویکرد »پیشرفت دائمی و مداوم« در انجام فعالیت سرلوحه 

کار قرار گیرد و برای بهره وری مداوم و بهبود روش های کار تلاش شود.
معروفخانی تاکید کرد: در فولاد هرمزگان تمام کارکنان وظایف خود را به نحو 
احسن انجام می دهند و به کوچک ترین جزئیات فولادسازی توجه می کنند. و 
این موضوع یکی از رموز موفقیت شرکت به شمار می رود. زیرا بررسی جزئیات 
و چالش ها، یافتن ایرادها و حل مســائل، جلوی تکرار را در آینده می گیرد و به 
عملکــرد بهتر فولاد هرمزگان کمک می کند. پس از اینکه تجهیزات بهینه و 
نیروهای انسانی به وظایف خود عمل کردند، میزان تولید مطابق با ظرفیت اسمی 
طراحی شده کارخانه محقق خواهد شد و حتی می توان مازاد بر ظرفیت اسمی 

کارخانه نیز محصول تولید کرد.
وی در پایان با تبریک دوباره رکوردشکنی های پی در پی فولاد هرمزگان در سه 
ماه اخیر، بیان کرد: امیدواریم در ماه های آتی ، محدودیت های انرژی سد راه تولید 
نشود و بتوانیم عملکرد درخشان خود را همچون سه ماه اخیر، تا پایان امسال تکرار 
کنیم. دستیابی به ظرفیت اسمی تولید مهم ترین هدف ما در سال جاری خواهد بود 
و مصمم هستیم در راستای تحقق شعار سال و دستور مقام معظم رهبری مبنی بر 

تولید، فراتر از ظرفیت اسمی محصول تولید کنیم.

اصفهان- راعی: نشســت خبری دکتر 
امرایی مدیر عامل شرکت فولاد سنگان 
با حضور چند تن از مسئولان شهرستان 
خواف و اصحاب رسانه در شرکت  صنایع 

معدنی فولاد سنگان برگزار شد .
دکتر امرایی ضمن خوشامدگویی به اصحاب رسانه 
و تبریک ولادت حضرت زینب )س(، فعالیت های 
فولاد سنگان در حوزه های صنعت ، مسئولیت های 
اجتماعی و خدماتی که به مردم شریف شهرستان 

خواف ارائه شده  را خدمت شما اصحاب رسانه جهت آگاهی رسانی تشریح می 
کنم. امرایی با اشاره به اینکه در اکثر رسانه ها ازجاده های خواف به عنوان جاده 
مرگ یاد می شودافزود :بنده به واسطه کار در پتروشیمی و معادن در نقاط کشور 
اعتقاد دارم که در تمام کشور این جاده ها و حوادث جاده ای بوده و خواهد بود 
و با اســتعلام از وزارت راه می توانید به این یقین برســید که میزان حوادث و 
تلفات جاده ای شهرستان خواف از سایر شهرستان های استان و کشور بیشتر 

نخواهد بود.
امرایی در مورد مشارکت این شرکت در ساخت جاده سنگان به تربت حیدریه 
افزود: بر اساس فهرست بهای سال ۱۳۹۸ برآورد اولیه ۸۰۰ میلیارد تومان بوده 
که در سال های اخیر و با توجه به جهش قیمت ها نزدیک به ۲۰۰۰ میلیارد تومان 
هزینه خواهد داشت که ۵۰ درصد وظیفه سرمایه گذارها و ۵۰ درصد بر عهده 
وزارت راه می باشد که ما و دیگر معادن ۵۰ درصد سهم خود را پرداخت کردیم 
که شما می توانید با استعلام از شرکت زیر ساخت تمام صورت وضعیت هایی که 
باید در صنایع پرداخت کنیم پرداخت کردیم و به امید خدا قطعه ۱ و ۱۰ را تا آخر 
سال ۱۴۰۱ به بهره برداری خواهد رسید و قطعه ۲ و ۹ هم شروع خواهد شد و با 
قاطعیت عرض میکنم شرکت فولاد سنگان هیچ گونه بدهی در رابطه جاده ندارد 
چون طبیعتا ما و همکاران مان هم در این جاده تردد میکنیم و سهم خودمان 
را پرداخت کردیم و اداره راه هم باید ســهم خودش رو پرداخت کند تا روند کار 
سریعتر انجام گیرد. امرایی در ادامه افزود شرکت فولاد سنگان برای اولین بار در 
خاورمیانه و سومین بار در جهان سیستم مکانیزه انباشت باطله را با ۱۵۰۰ میلیارد 
تومان سرمایه گذاری در دست احداث دارد که فقط نمونه اش را برزیل و استرالیا 

داریم ودر هیچ جایی دیگر احداث نشده است.
ما برای صیانت منابع آبی باطله تر نداریم و ۸۰ درصد آب مصرفی به چرخه تولید 
بر می گردد و باطله خشکی که تولید می شود برای ۳۰ سال آینده ریخته و پس 
از فشرده شدن انباشت می شود و به هیچ عنوان آلودگی زیست محیطی نداریم.

امرایی در پاسخ ســوال یکی از خبرنگاران در مورد پرداختی های شرکت به 
پرسنل شرکت فولاد سنگان افزود: ما تابحال یک روز تاخیر در پرداخت حقوق 
نداشته ایم و وی با یادآور کردن اینکه ما بارها گفتیم با توجه به اینکه شرکت 
فولاد ســنگان تامین کننده مواد اولیه بخش اعظمی از صنعت فولاد کشور 

هست آمادگی سرمایه گذاری در بخش اکتشاف 
و استخراج معادن بزرگ را داریم.

امرایی همچنین افزود: در مورد صادرات محصول 
نهایی بخش اعظمی از صــادرات فولاد ایران در 
اختیار فولاد مبارکه هست ما کل محصول فولاد 
سنگان را فولاد مبارکه می دهیم و محصول نهایی 
که ارزش افزوده و آورده ارزی خوبی برای کشــور 

دارد توسط فولاد مبارکه صادر می شود.
امرایی در ادامه نشست پرسش و پاسخ با اصحاب 
رسانه به نقش فولاد سنگان در تامین آب خلیج فارس اشاره و افزود: ۲۰ درصد 
تامین مالی پروژه دریای عمان رافولاد سنگان بر عهده دارد و به اعتقاد بنده خط 
انتقال آب از دریای عمان و با ۱۸۰۰ کیلومتر فاصله به بالاترین نقطه اســتان 
رضوی و معادن سنگ آهن با این حجم عملیات واقعا در دنیا بی نظیر هست 
و واقعا جزو ابر پروژه هایی هست که در دنیا نظیر ندارد. پروژه دریای عمان با 
۵۰ میلیون متر مکعب و در ۷ جبهه کاری فعال بوده و پیشــرفت های خوبی 
داشــته ایم و به امید خدا تا پایان ســال ۱۴۰۴ فاز اول آن به بهره داری خواهد 
رسید و در آینده معادن از هیچ آب دیگری جز آب دریای عمان استفاده نخواهیم 
کرد که این نوید بسیار خوبی برای استان خراسان رضوی و جنوبی و سیستان 
خواهد بود. امرایی در پاسخ به سوال یکی از خبرنگاران در مورد طرح های توسعه 
فولاد سنگان اضافه کرد: در خصوص طرح های توسعه فولاد سنگان در زمینه 
کنسانتره،گندله سازی، آهن اسفنجی،احیا، نیروگاه بادی و .... با سرمایه گذاری 
بیش از بیست هزار میلیارد تومان که حدود ۲۰۰۰ نفر اشتغال بوجود خواهد آورد 
و  ما اولین کارخانه کنسانتره ای بودیم که با دانش ۱۰۰ درصد ایرانی و بومی کار 
شده است و هیچ شرکتی نتوانسته است چنین کارخانه ای را راه اندازی کند که 

این از برکات امام رضا )ع(در این استان می باشد.
دکتر امرایی در پایان به  درصد اشتغال نیروهای بومی و غیر بومی در شرکت 
فولاد سنگان اشاره و افزود: بنده با قاطعیت عرض می کنم که ۷۵ درصد بومی 
خود شهرستان خواف هست و ۱۰ درصدهم بومی استان و ۱۵ درصد هم غیر 

بومی برای مشاغل خاص در اختیار داریم که واقعا در کشور بی نظیر هستند.
امرایی در مورد شــرکت های دانش بنیان که سوال یکی از اصحاب رسانه 
بود تشریح کرد: فولاد سنگان در خصوص شرکت های دانش بنیان ها اولین 
شرکتی است در کشور که پردیس صنایع معدنی دانش بنیان را با همکاری علم 
و فناوری خراسان رضوی درحمایت و رشد شرکت های دانش بنیان در منطقه 
سنگان مجوزات لازم را گرفته و همچنین مدیر مرکز منصوب شده و زیر ساخت 
لازم برای حضور شرکت های دانش بنیان در منطقه و حمایت از این شرکت ها 
ایجاد کردیم و اولین صندوق پژوهش و فناوری شرکت های دانش بنیان را هم 
با همکاری شرکت های معدنی در کشور ایجاد کردیم که هم زیر ساخت را نشان 

بدهیم و هم اینکه تسهیلات لازم را به این شرکت ها بدهیم.

گام های طلایی فولاد سنگان در صیانت از محیط زیستبرنامه ریزی هوشمندانه برای تکرار رکوردشکنی

 مدیرعامل و رئیس هیئت مدیره شرکت ملی حفاری ایران 
گفت: این شــرکت در چارچوب همکاری با شرکت توسعه 
صنایع نفت و انرژی قشــم )OEID ( سه حلقه چاه زمین 
گرمایی )ژئوترمال( در ارتفاعات سبلان در شهرستان مشکین 

شهر در استان اردبیل تعمیر و تکمیل می کند. 
دکتر حمید رضا گلپایگانی روز یکشــنبه ) ۲۹ آبان ماه ۱۴۰۱( در این باره 
توضیح داد:  حفاری این چاه ها در راستای قرارداد شرکت OEID با شرکت 
نیروگاه های مادر تخصصی برق حرارتی صورت می پذیرد و با نظر طرفین 
شمار چاه ها قابل افزایش است.  وی افزود: شرکت ملی حفاری ایران پیش 

از این در  سال ۱۳۸۰ نسبت به حفر  یک حلقه چاه اکتشافی و دو حلقه چاه 
تزریقی در این منطقه اقدام کرده بود و با توجه به نتایج مثبت  حاصله ، متعاقب 
آن با انعقاد  توافقنامه چهار ساله  فی مابین این شرکت و سازمان انرژی های 
نو ایران عملیات حفر و تکمیل ۱۸ حلقه چاه شامل ۱۰ حلقه توسعه ای، چهار 
 حلقه توصیفی و چهار حلقه تزریقی در این موقعیت کوهستانی و سردسیر 
انجام گردید.  مدیرعامل شرکت ملی حفاری ایران گفت: برای شتاب بخشی 
در عملیات اجرایی حفاری سه حلقه چاه ژئو ترمال دستگاه حفاری خشکی  
۸۵ فتح اختصاص و مراحل جابجایی آن از اهواز به سمت سبلان در استان 

اردبیل آغاز و در حال برپایی در موقعیت تعیین شده است.

مدیرعامل شرکت گاز البرز با بیان اینکه متاسفانه میانگین مصرف گاز هر البرزی 
۳.۵ تا ۴ برابر استانداردهای جهانی است، گفت: اگر به طور میانگین میزان مصرف 
روزانه گاز در روزهای سرد سال ۵ متر مکعب باشد، البرزی ها حدود ۱۶ متر مکعب 

مصرف دارند.
سید رضا غفاریان  با اشاره به افزایش مصرف گاز در فصول سرد سال اظهار کرد: روشن شدن وسایل 
گرمایشی در فصول سرد سال اغلب باعث ایجاد ناترازی در میزان تولید و مصرف گاز می شود.وی 
ادامه داد: برای مدیریت این وضعیت، ممکن است حاکمیت مجوز استفاده از سوخت مازوت در برخی 
از نیروگاه ها مثل منتظر قائم را در بازه مشخصی صادر کند.وی افزود: در بحث تامین گاز، اولویت اصلی 
شرکت ملی گاز، رفع نیاز مشترکین خانگی است و در صورت کمبود گاز ممکن است محدودیت هایی 
برای واحدهای تولیدی و صنعتی اعمال شود. وی توضیح داد: با برنامه ریزی صورت گرفته، خوشبختانه 
تا پایان زمستان هیچ مشکلی در تامین گاز مشترکین خانگی نخواهیم داشت و تمهیدات لازم در این 

خصوص اندیشیده شده است. البته این به آن معنا نیست که مشترکین این بخش به هر نحوی که 
دوست دارند گاز مصرف کنند بلکه ضروری است مدیریت مصرف را در اولویت قرار دهند.این مسئول 
تاکید کرد: مردم باید بدانند به هر میزان که در مصرف گاز مدیریت داشته باشند، چراغ کمتری از بخش 
صنعت خاموش می شود.غفاریان اضافه کرد: با توجه به اینکه کشورهای اطراف گاز ما را با قیمت بالایی 
خریداری می کنند و در کنار آن، امکان تولید محصولات پتروشیمی متنوع از این انرژی خدادادی وجود 
دارد، صرفه جویی در میزان مصرف شرایط ارزآوری بیشتر، افزایش درآمد ملی و بالا رفتن سطح رفاه 
 مردم را در پی دارد.مدیرعامل شرکت گاز البرز با بیان اینکه متاسفانه میانگین مصرف گاز هر البرزی
 ۳.۵ تا ۴ برابر استانداردهای جهانی است، گفت: اگر به طور میانگین میزان مصرف روزانه گاز در روزهای 
سرد سال ۵ متر مکعب باشد، البرزی ها حدود ۱۶ متر مکعب مصرف دارند.وی گفت: هر مشترک حتی 
اگر ۱۰ درصد در مصرف روزانه خود صرفه جویی داشته باشد می توانیم امیدوار باشیم که تعداد بیشتری 

از واحدهای صنعتی و تولیدی بتوانند بدون قطعی گاز زمستان را سپری کنند.

 ملی حفاری سه حلقه چاه زمین گرمایی )ژئوترمال(  
در ارتفاعات سبلان در استان اردبیل تکمیل  می کند

مصرف گاز شهروندان البرزی ۴ برابر میانگین جهانی است

مدیرکل کمیته امداد امام خمینی )ره( استان البرز با 
اشاره به مهاجرپذیری و تنوع قومیتی در استان البرز 
گفت: در واقع این استان میزبان فقر و محرومیت 

سایر استان ها نیز هست.
محمد محمدی فــرد، مدیرکل کمیته امداد امام خمینی )ره( 
استان البرز در نشست خبری با اصحاب رسانه که  در سالن الغدیر 
این اداره کل برگزار شد، صمن تبریک هفته بسیج و ایام ولادت 
حضرت زینب )س( و روز پرستار گفت: کمیته امداد، برای افکار 
عمومی و اصحاب رسانه نهاد ناشناخته ای نیست زیرا از همان 
اولین روزهای پیروزی انقلاب اسلامی در ۱۴ اسفند ۱۳۵۷ به 
فرمان امام خمینی )ره( ایجاد شد. وی هدف از ایجاد این نهاد 
را رســیدگی به محرومیت های بازمانده از رژیم گذشته عنوان  
کرد و ادامه داد: این  اقدام در درون خود پیامی دارد مبنی بر اینکه 
اولویت رسیدگی به محرومین، یک اولویت حاکمیتی و مردمی 
در نظر امام راحل بوده و باید فراتر از ساز وکارهای وزارتخانه ای، 
با مشارکت مردم ساماندهی شود. امام خمینی )ره( تاکید داشتند 
اگر کمیته امداد، وزرارتخانه شود، هیچ می شود و این کلام ایشان 
به معنای این است که حرکت و ادامه این  نهاد وابسته به مردمی 
بودن آن است.مدیرکل کمیته امداد امام خمینی )ره( استان البرز 
بیان کرد: این نهاد تکلیف رسیدگی به محرومین جامعه و یک 
راهبری کلی در جوامع محروم را بر عهده دارد. شاکله این نهاد 
متناسب با نیاز جامعه هدف طی ۴۰ سال گذشته توسعه لازم را 
پیدا کرده و توانمندسازی این قشر جزو اولویت های این مجموعه 
بوده و هدف ما نیز ایجــاد درآمد ثابت برای مددجویان تحت 
پوشش به منظور امرار معاش و تامین هزینه های زندگی آن ها 
بوده است.محمدی فرد با اشاره به نقش کمیته امداد در دوران 
دفاع مقدس و پس از آن، اذعان کرد: این نهاد مانند دیگر نهادها 
و حتی مردم جامعه در بسترهای متلاطمی از فشارها و تحریم ها 
قرار گرفته است اما طی این سال ها دولت ها و قوای سه گانه، 
همراهی و همگرایی لازم با این مجموعه را داشته و تسهیلات 
لازم برای کاهش آلام محرومین را در نظر گرفته اند و اکنون 
پس از گذشــت بیش از ۴۰ سال از تشکیل این نهاد مقدس، 
تعامل سازنده ای میان کمیته امداد با مجموعه های حاکمیتی 

صورت گرفته است.

 رشد ۲۰ درصدی مراکز نیکوکاری 
در البرز طی ۶ سال اخیر

وی افزود: کمیته امداد در البرز نیز با قواعد مشخص طی سنوات 
گذشته روال و راهبردهای حرکتی خود را بر این پایه استوار کرده 
و جذب حداکثری کمک های مردمی، شناسایی ظرفیت ها به 
نفع خانواده های نیازمند مساعدت و اعتمادسازی را در دستور 
کار خود قرار داده اســت. تا به امروز این روند اعتمادســازی از 
فزایندگی و پایداری خوبی برخوردار بوده و از سال ۱۳۹۶ تاکنون 
مراکز نیکوکاری در البرز از ۱۸ مرکز به ۴۲۱ مرکز ارتقا یافته و 
شاهد رشد ۲۰ برابری و اقبال مردمی به تشکیل هسته هایی در 

محلات و مجموعه های تخصصی بوده ایم.
مدیرکل کمیته امداد امام خمینی )ره( استان البرز با اشاره به 
توســعه مراکز نیکوکاری وابسته به این نهاد در سراسر کشور، 
اظهار کرد: زمانی ضرورت نقش مردم و هسته های مردمی و 
خیرین در حمایت از محرومین آشکار می شود که استان البرز 
را با شــاخص هایی همچون مهاجرپذیری، تنوع قومیتی و یا 
ایران کوچک بــودن ارزیابی کنیم. در واقع با توجه به افزایش 
مهاجرت های سالانه، این استان میزبان فقر و محرومیت سایر 

استان ها نیز هست.
محمدی فرد خاطرنشــان کرد: وجود مناطق حاشیه نشین و 
کانون های محرومیت در البرز و تعداد نســبتا بالای آن ها در 
البرز ایجاب می کند ساز و کارهای قابل تعریفی برای افرادی 

که از سطح معیشتی پایینی برخوردار و مورد حمایت نهاد خاصی 
هم نیستند و ســطح درآمد مکفی ندارند، در نظر گرفته شود. 
مجموعه های مردمی مــی توانند به این موضوع بپردازند زیرا 
به دلیل مهاجرت های بی رویه، شناسایی افراد و خانواده های 
نیازمند، کار دشواری است. وی با اشاره به ۲۵۰ مرکز مستقر در 
مساجد و محلات استان البرز گفت: شناسایی خانواده های نیازمند 
و هماهنگی های لازم با خیرین جهت تامین منابع مالی توسط 
این مراکز انجام می شود و در این چرخه نیازسنجی، هم افزایی 
با کمیته امداد نیز صورت می گیرد و فارغ از پای بســت های 
نظام دیوان سالاری متعارف اداری کمک می کند تا سرعت و 
دقت عمل در رسیدگی به امور نیازمندان مضاعف شود.به گفته 
مدیرکل کمیته امداد امام خمینی )ره( استان البرز، سالانه ۸۰ تا 
۱۰۰ هزار نفر بر جمعیت استان البرز افزوده می شود که برخی 
از این افراد از پایتخت به این استان آمده و مهاجرت دوم خود را 
تجربه می کنند و در تامین نیازهای زندگی دچار مشکل می شوند 
که در این میان، وظیفه ما کمک و حمایت از این قشر است؛ در 
این راســتا بیش از ۲۸ هزار خانوار نیازمند را به صورت مستمر 
پوشش این نهاد هستند و تلاش ما نیز بر این است که در افق 

حرکتی، ظرفیت افزایشی داشته باشیم.
کمیته امداد یک نهاد تک خدمتی نیست

محمدی فرد با بیان اینکه کمیته امداد یک نهاد تک خدمتی 
 نیســت، توضیح داد: برنامه ریزی های لازم انجام شده تا این

 ۲۸ هزار خانوار در قالب ۵۲ هزار نفر، خدمات جامعی را در سنین 
و جنسیت های مختلف دریافت کنند. طی یک حرکت فراگیر، 
با تامین ۲۵۴ واحد مسکونی برای ایتام فاقد مسکن تا پایان سال 
۱۳۹۸ هیج یتیم تحت پوشش بدون مسکن نداشتیم اما از سال 
۱۳۹۹ به بعد ایتام جدیدی به جامعه هدف ما افزوده شــده و با 
توجه به سونامی قیمت مسکن، توفیقات خوبی در حمایت از این 

قشر توسط خیرین حاصل شده است.
وی از خرید ۶۰ واحد مســکونی برای ۶۰ خانوار دارای فرزند 
یتیم در اســتان البرز خبر داد و خاطرنشــان کرد: طرح های 
استعدادشناسی شغلی و حمایت از توانمندی خانواده ها نیز در 
دســت اقدام و در جریان است تا فرد بتواند بخشی از معیشت 
خانواده خود را به خوبی تامین کند و با کسب تجارب موفق و پی 
در پی، مستقل به حرفه و کار خود ادامه دهد. بسیار شاهد افرادی 
هســتیم که پیش از این نیازمند بودند اما امروز جزو مساعدت 
کنندگان هستند.مدیرکل کمیته امداد امام خمینی )ره( استان البرز 
مطرح کرد: در بخش راهبری شغلی برای افرادی که محصولاتی 
را تولید می کنند فرآیند برندسازی انجام و آموزش های لازم در 
زمینه تولید باکیفیت به مددجو ارائه می شود و تسهیلات لازم 
جهت تهیه مواد اولیه نیز در اختیار وی قرار می گیرد تا در نهایت 
محصول مرغوبی را تولید و راهی بازار کند و راهبر شغلی ضمانت 
خرید محصول تولید شــده را انجام می دهد البته تولید کننده 
می تواند کالای خود را به قیمت بالاتری در جای دیگر به فروش 

برساند. و سهم راهبر را بپردازد.
اعطای تسهیلات خانگی به بانوان سرپرست خانوار

محمدی فرد اضافه کرد: در حوزه کاریابی برای خانواده هایی 
که توان انجام مشاغل خانگی را دارند، تسهیلات قرض الحسنه 
در نظر گرفته شده تا در منزل و در کنار فرزندان خود بتوانند کار 
کنند. در بخش مسکن جامعه هدف این نهاد نیز بیش از هشت 
هزار خانوار مستاجر و بدون مسکن هستند که انعقاد قرارداد با 
مسکن مهر جهت تامین مسکن یا تهیه ودیعه امانی و قطعی از 
اولویت های کمیته امداد امام خمینی )ره( استان البرز است تا با 

کمک مردم و خیرین نیاز این عزیزان نیز برطرف شود.
وی ارائه خدمات ویژه یه حدود چهارهزار نفر مشمول طرح ایتام 
و محسنین با کمک بیش از ۳۰ هزار نفر حامی را از دیگر اقدامات 

این نهاد برشــمرد و اذعان کرد: افتخار ما این است که معدل 
حامیان ایتام در استان البرز به بالاترین میزان در کشور رسیده و 
مساعدت های خوبی در این زمینه صورت گرفته و تامین مابه 
التفاوت هزینه های درمان و کمک ویژه به بیماران صعب العلاج 
و پرداخت تسهیلات قرض الحسنه با سود کمتر از چهار درصد به 

این عزیزان نیز در دستور کار است.
مدیرکل کمیته امداد امام خمینی )ره( استان البرز با تاکید بر رشد 
استعدادهای تحصیلی نوجوانان و جوانان تحت پوشش، تاکید 
کرد: شرایطی فراهم و با مراکز نیگوکاری رایزنی های صورت 
گرفته و پس از هم افزایی های انجام شده، حدود هشت هزار 
دانش آموز و حدود یک هزار دانشجوی تحت حمایت این نهاد 
نیز خدماتی از قبیل شهریه های ثبت نام، لوازم التحریر و نیازهای 

تحصیلی را دریافت کردند.
ثبت بیش از ۶ هزار فرصت شغلی در سامانه رصد

محمدی فرد با اشــاره به برگزاری برنامه های ارودگاهی که 
می تواند به رشــد فکری دانش آموزان بینجامد، تشریح کرد: 
آموزش ها قرآنی در مراکز فعال برای حدود ۲۰۰ نفر دانش آموز 
از جمله این برنامه هاست. اهدای سبد کالا، بسته های معیشتی و 
طبخ و توزیع غذای گرم و اقلام بهداشتی در بین نیازمندان، تامین 
جهیزیه برای زوج های کم بضاعت و کمک هزینه تعمیر مسکن 
نیز از دیگر اقدامات کمیته امداد امام خمینی )ره( استان البرز است.
وی با اشاره به راه اندازی سامانه رصد، افزود: بر اساس آمارها از 
ابتدای سال ۱۴۰۱ تاکنون ۶ هزار و ۴۷۰ فرصت شغلی در این 
سامانه ثبت شده است. پرداخت سه میلیارد تومان جهت فرانشیز 
درمانی به بیماران خانواده های تحت پوشــش طی هشت ماه 
گذشــته و دو میلیارد و ۶۰۰ میلیون ریال نیز در قالب وام های 
تحصیلی به افراد تحت پوشش و نیز استفاده از مراکز مشاوره 
رایگان نیز از مهم ترین اقدامات این نهاد هستند. مدیرکل کمیته 
امداد امام خمینی )ره( اســتان البرز در پایان ضمن قدردانی از 
حمایت های همیشگی خیرین و مراکز نیکوکاری از مردم خیر 
و نوعدوست استان البرز درخواست کرد تا با مشارکت های خود 
در طرح اکرام ایتام و محســنین، به رفع مشکلات نیازمندان و 
محرومان جامعه بشتابند تا در هیچ جای این کشور مخصوصا 

استان مهاجرپذیر البرز شاهد درد و رنج فقر نباشیم.

مدیرکل کمیته امداد امام خمینی )ره( استان البرز:

استان البرز میزبان فقر و محرومیت سایر استان های کشور است

https://hosco.ir/smart-planning/

